



Martine Marandel &lt;mmarandel@gmail.com&gt;

## AIR FRANCE KLM Global Meetings & Events Communication Kit / AIR FRANCE KLM Global Meetings & Events kit de communication

1 message

AIR FRANCE-KLM Global Meetings & Events <globalmeetings@airfrance.fr>  
À : Martine MARANDEL <mmarandel@gmail.com>

17 novembre 2021 à 17:15



**Mrs/Mr Martine MARANDEL -**

We thank you for choosing AIR FRANCE and KLM as preferred carriers for your event. Please find below all the relevant information about the conditions in order to be eligible to offer the special AIR FRANCE-KLM Global Meetings & Events fares for your event.

### Attendees' Information

In terms of the agreement concluded with AIR FRANCE and KLM as "Official Carriers", it is mandatory to publish the linked text below in your communications:



**Attractive discounts, up to -15%, on a wide range of public fares on all AIR FRANCE, KLM and their code-shared flights worldwide.**

Event: **ICWGA2022**  
ID Code: **38119AF**  
Travel Valid Period: **09/05/2022 to 28/05/2022**  
Event location: **MARSEILLE**

*Please visit the event website or access directly through <http://globalmeetings.airfranceklm.com/Search/promoDefault.aspx?vendor=AFR&promocode=38119AF>*



Frequent flyer/loyalty programs of Air France and KLM partner airlines are credited with "miles" when Air France or KLM flights are used.

We kindly ask you to publish the direct link you have received on the event website or advise participants to visit [globalmeetings.airfranceklm.com](http://globalmeetings.airfranceklm.com) and enter the event ID code **38119AF** in order to get access to the discounted AIR FRANCE-KLM Global Meetings & Events fares.

### Proof of attendance-fare eligibility

At any point of their journey, passengers have to be able to justify the usage of the discounted AIR FRANCE-KLM Global Meetings & Events fares by showing the proof of attendance-fare eligibility document. Your participants will receive this document automatically when they book their tickets on our online booking platform [globalmeetings.airfranceklm.com](http://globalmeetings.airfranceklm.com).

Please provide this document to the agency you chose to issue the tickets. The agency will fill it in by adding its name, phone details and stamp before sending it to the participants for whom it would have issued tickets.

<p><b>AIRFRANCE</b>  <b>KLM</b> </p> <p><b>Global Meetings &amp; Events</b></p> <p><b>PROOF OF THE ELIGIBILITY FOR AIR FRANCE KLM GLOBAL MEETINGS &amp; EVENTS PREFERENTIAL FARES</b></p> <p><i>The holder of this travel document benefits from Global Meetings &amp; Events discounts.</i></p> <p><i>The event described below is registered on AIR FRANCE KLM Global Meetings &amp; Events</i></p> <p><i>Name of the event: <b>ICWGA2022</b></i></p> <p><i>Event ID code: <b>38119AF</b></i></p> <p><i>Travel Dates validity: from <b>09/05/2022</b> to <b>28/05/2022</b> included</i></p> <p><i>Destination city: <b>MARSEILLE</b>      Country: <b>France</b></i></p> <p><i>Name of the agency (if necessary):</i></p> <p><i>Phone of the agency (if necessary):</i></p> 
---

→ **We kindly ask you to keep this document with you during your entire journey.**

### **AIR FRANCE and KLM Official Carriers Logos**

The **logo AIR FRANCE & KLM Official Carriers** must appear on your promotional literature and on your web site together with the URL-link to the online booking website of AIR FRANCE-KLM Global Meetings & Events.

AIR FRANCE-KLM Global Meetings & Events logo (color) -- [png](#) | [jpg](#) | [gif](#)

AIR FRANCE-KLM Global Meetings & Events official carrier logo -- [png](#) | [jpg](#) | [gif](#)

**NOTE: All this material is available in PNG, JPG and GIF formats.**

### **Full Page Advertisement**

Click [here](#) to access a full-page advertisement which can be included in the communication tools of the international event. For any questions, please contact: [globalmeetings@airfrance.fr](mailto:globalmeetings@airfrance.fr)

Sincerely,

**AIR FRANCE-KLM Global Meetings & Events**

-----

### **Mme/Mr Martine MARANDEL -**

Nous vous remercions d'avoir choisi notre solution AIR FRANCE KLM Global Meetings & Events pour vous accompagner dans votre événement.

Vous trouverez ci-dessous toutes les informations nécessaires concernant les conditions relatives à l'utilisation des tarifs spéciaux AIR FRANCE-KLM Global Meetings & Events.

### Information pour les participants

Dans les termes de l'accord conclu avec AIR FRANCE et KLM en tant que Transporteurs Officiels, il est nécessaire de publier le texte suivant dans vos communications :



**Réductions sur une très large gamme de tarifs publics sur l'ensemble des vols Air France et KLM, pouvant aller jusqu'à -15% sur nos lignes internationales ainsi que des conditions de vente et d'après-vente préférentielles sur les lignes en France métropolitaine (Corse incluse).**

Evènement : **ICWGA2022**  
Code identifiant : **38119AF**  
Valable au transport du : **09/05/2022** au **28/05/2022**  
Lieu de l'évènement : **MARSEILLE**

Connectez-vous sur le site internet de l'évènement ou directement via <http://globalmeetings.airfranceklm.com/Search/promoDefault.aspx?vendor=AFR&promocode=38119AF>



Les programmes de fidélisation des compagnies partenaires d'Air France et KLM permettent d'accumuler des **miles** en utilisant des vols Air France ou KLM.

Nous vous remercions de diffuser largement le lien d'accès direct que vous avez reçu dans le précédent email sur votre site de l'évènement ou tout autre moyen de communication ou informer les participants de se rendre sur notre site en ligne [globalmeetings.airfranceklm.com](http://globalmeetings.airfranceklm.com) et y introduire le code évènement **38119AF** afin d'avoir la possibilité d'accéder à nos tarifs préférentiels AIR FRANCE-KLM Global Meetings & Events.

### Justificatif tarifaire de participation à l'évènement

A n'importe quel moment de leur voyage, les passagers doivent être en mesure de justifier de l'utilisation des tarifs réduits AIR FRANCE-KLM Global Meetings & Events en présentant le justificatif tarifaire de participation à l'évènement. Vos participants recevront automatiquement ce document lors de la réservation de leur billet sur notre site de réservation en ligne [globalmeetings.airfranceklm.com](http://globalmeetings.airfranceklm.com).

Il vous est demandé de faire suivre ce document à l'agence que vous avez mandatée pour l'émission des billets. Celle-ci le complètera en ajoutant le nom de l'agence, les coordonnées téléphoniques et le cachet avant de l'envoyer aux participants pour lesquels elle aura émis un billet.



**DOCUMENT ORIGINAL JUSTIFIANT L'APPLICATION DES TARIFS PRÉFÉRENTIELS AIR FRANCE-KLM GLOBAL MEETINGS & EVENTS**

*Ce voyageur a bénéficié de nos tarifs préférentiels Global Meetings & Events appliqués sur ce billet pour se rendre à l'évènement ci-dessous :*

Nom de l'événement : **ICWGA2022**

Code événement : **38119AF**

Dates de validité de l'événement : du **09/05/2022** au **28/05/2022** inclus

Destination, Ville : **MARSEILLE** Pays : **France**

Nom de l'agence (si nécessaire) :

Tel de l'agence (si nécessaire) :



→ **Nous vous prions de bien vouloir conserver ce document pendant votre voyage.**

### **Logo AIR FRANCE et KLM Transporteurs Officiels**

Le logo AIR FRANCE & KLM Transporteurs Officiels doit apparaître sur votre littérature promotionnelle et sur votre site internet ainsi que le lien URL vers le site de réservation en ligne AIR FRANCE-KLM Global Meetings & Events.

Le logo AIR FRANCE-KLM Global Meetings & Events (Couleur) -- [png](#) | [jpg](#) | [gif](#)

Le logo AIR FRANCE-KLM Global Meetings & Events Transporteurs Officiels -- [png](#) | [jpg](#) | [gif](#)

**NB: Tous ces matériaux sont disponibles en formats PNG, GIF et JPEG.**

### **Page entière de publicité**

Nous vous proposons également d'inclure une page entière de publicité dans les supports de communication de votre événement. Cliquez [ici](#) pour l'obtenir. Pour toute question, veuillez contacter : [globalmeetings@airfrance.fr](mailto:globalmeetings@airfrance.fr)

Cordialement,

**AIR FRANCE-KLM Global Meetings & Events**